

## Dagsorden

KTK86 bestyrelsesmøde – Torsdag den 30. august 2018, kl. 18

Tilstede: Anders, Benjamin, Dion, Maria, Jacob, Jesper, Rikke, Ronnie

Afbud: Jacqueline

### 1. Referat fra mødet 31. maj

- Opfølgning – Persondataforordningen: Rebecca kunne ikke hjælpe os, hvad gør vi?  
*Rebecca vil temmelig sikkert gerne hjælpe med det alligevel. Der bør også lægges en pop-up på hjemmesiden, hvor man accepterer brugen af data. Benjamin undersøger, hvordan det fungerer, og hvem der kan lave det.*
- Opfølgning - Instagram – køre rundt blandt medlemmer?  
*Det er endnu ikke startet. Der skal være nogle faste retningslinjer for, hvad medlemmer kan/må lægge op. Benjamin vil prøve at komme med et udkast. Det er samtidig problematisk, at der er to klub-profiler på Instagram: Elite og KTK86. Vi vil gerne begrænse det til én fælles. Benjamin tager hånd om det.  
Jesper foreslår, at månedens profil på hjemmesiden genoplives.*
- Opfølgning – opdatering af hjemmesiden – lægge gamle klubblade op mm.  
*Hjemmesiden trænger til en opdatering på mange områder. Benjamin kontakter Vibeke mhp. opdatering.  
Jacob har forsøgt at lægge de gamle klubblade op på hjemmesiden, men kan ikke få det til at virke hensigtsmæssigt. JC kontakter Morten Strømstad for at få hjælp. JC får også lagt billeder fra 4.18.4 op.*
- Opfølgning - Holde generalforsamling IFI? 29. september kl 11.30.  
*Auditoriet på IFI er booket. De kommer og låser op for os.*

### 2. Meddelelser fra formanden

- Nye medlemmer, prøvetid mm  
*Nye medlemmer kan få cirka 14 dages prøvetræning. Bestyrelsens medlemmer skal derefter være obs på, om de melder sig ind og betaler kontingent, hvorfor bestyrelsen skal orienteres om nye medlemmer, der kommer til træning.*
- Vi afventer svar på vores ansøgning om at lave aktiv esport  
*Dansk Idrætsforbund har vist stor interesse for tiltaget, men DGI har endnu ikke svaret på ansøgningen om penge.*
- Hvor mange medlemmer er vi? Skal vi have loft på igen?  
*Vi ligger stadig under loftet på 180 betalende medlemmer, og der skal betales nyt kontingent inden for de næste par måneder. Der er derfor ingen grund til at diskutere medlemsloft på nuværende tidspunkt.*

### 3. Aktivitetsudvalget

- Dion vil gerne stå for fællestur på mtb/cross på 50 km  
*Dion opfordrer til, at man tager initiativ til flere fælles aktiviteter a la cop run, som samlede mange klubmedlemmer. Han vil gerne selv stå for en tur på cykel i Dyrehaven (Søndag den 21. oktober kl 09.00) og en introduktion til Zwift (Søndag den 28. oktober kl 16).  
Der er også snart Frost Cup, hvor en del klubmedlemmer plejer at deltage. Det vil være hyggeligt at få flere med.*

Bestyrelsen vil i det hele taget gerne bakke op om forskellige initiativer, som kan skabe mere socialt liv i klubben.

- Andre gode forslag?  
*Dækning på de sociale medier fra Kona, hvor et overvældende stort antal medlemmer deltager i år. Herhjemme bør vi genoplive Hawai-aftenen. Rikke kontakter aktivitetsudvalget. Sif skal til ungdoms-OL i Buenos Aires – og Dion skal med som landstræner! – de sender nyheder derfra.*
- 4. Stævneudvalget**
- Klubkonkurrencen er i fuld gang – Status  
*Vinderne kåres til klubfesten.*
- 5. Kommunikationsudvalget**
- Opdatering på billedsession med Stine fra vores stævne på Amar.  
*Der er taget nogle virkelige gode billeder, som kommer på hjemmesiden.*
  - Opdatering af hjemmeside generelt  
*Opdatering af udvalgsmedlemmer skal opdateres efter generalforsamlingen. Sponsorkontrakterne udløber ved årets udgang, så der venter evt. også en opdatering.*
- 6. Træningsudvalget**
- Status fra træningsudvalget:  
*Træningsudvalget er ophørt med holde regelmæssige møder, da meget af ansvaret for træningen er lagt over til Jens PB. Træningsudvalget har i stedet en løbende kontakt med chefræneren, og det fungerer indtil videre fint.*
- Datoer for træningslejr på Mallorca er på trapperne. Mere info følger.*
- Hvor mødes vi i forbindelse med løbetræning tirsdag og lørdag?  
*Det kan fungere med at mødes tirsdage ved Fitness World frem til januar, hvor der vil blive for travlt i centret. Problemstillingen tages op igen senere.*
  - Cykeltræning – Skulle vi pr 1. november opstarte fællestræning på Zwift?  
*Dion tager initiativ til alternative træninger via Zwift (onsdag og søndag).*
  - Spinning hver torsdag, hvornår starter vi op?  
*Vi fortsætter med spinning om torsdagen i Fitness World med opstart i uge 41 (d. 11. oktober).*
- 7. Sponsorudvalget/tøjudvalget**
- Jesper fremlagde problemstilling ang. klubbens vedtægter §4.8 samt nuværende klubbetøj og sponsorkontrakter, der forpligter alle medlemmer til udelukkende at benytte klubbens til enhver tid gældende klubbetøj.*
- Bestyrelsen vurderer, at vedtægter og klubaftaler ikke er tidssvarende længere, og bestyrelsen vil åbne mulighed for, at medlemmer kan bruge personligt tøj, hvis det ønskes. Bestyrelsen opfordrer dog til, at man benytter officielt KTK-tøj for at eksponere klubben. Til DTRIF mesterskabsstævner skal KTK 86-logo bæres på alt konkurrencetøj, også personligt sponsortøj.*
- Medlemmer opfordres ligeledes til altid at bære KTK-tøj på præmiepodier, hvor mange medlemmer har været i løbet af året.*
- Jesper udarbejder forslag til vedtægtsændring til generalforsamlingen i samarbejde med bestyrelsen.*

*Nuværende tøj- og sponsorkontrakter udløber med udgangen af året og kan således genforhandles til at passe med nye vilkår. Hvis evt. forslag til ændring vedtages, vil Craft/Kaisersport-aftaler skulle genforhandles med det samme eller afsluttes.*

*Fremtiden for KTK-klubbetøj bør være en aftale, hvor tøjudbyder eller forretning kan håndtere hele processen mht. indkøb/salg til medlemmer og lager for KTK, så arbejdsbyrden ikke pålægges tøjudvalg eller bestyrelsen mere.*

*Nyt tøj/sponsorudvalg skal findes på kommende generalforsamling.*

## **8. Eliteudvalget**

- Ansøgning Team København, mere svømmetid og penge til træningslejr mm  
*Dion har prøvet at få dtrif til at hjælpe os med mere svømmetid. Der er endnu intet konkret.*
- Klubbetøj på podiebilleder  
*Eliten skal opfordres til at vise klubtilhørsforholdet på podiebilleder ved enten at bære klubbetøj eller have klubbens logo på personligt sponsortøj, da det har betydning for at tiltrække såvel nye medlemmer som sponsorer.*
- Forslag om at gå væk fra at dele penge ud til vores atleter, penge bør i stedet bruges til at lave miljø for vores elite.  
*Bestyrelsen planlægger at skabe mere miljø for eliten i stedet for at udbetale kontant tilskud.*

## **9. Regnskabet**

- Tilbagebetaling af tilskud til ungdommen  
*Vi har fået en henvendelse fra kommunen angående et tilskud, vi har fået til etablering af ungdomsarbejdet. Vi skal tilbagebetale ca. 8000 kr., da vi ikke har udfyldt alle posterne i tilskuddet.*
- Gennemgang af regnskab 2018 og budget 2019  
*Skal præsenteres på generalforsamlingen. Regnskabet for 2018 skal godkendes af revisoren inden generalforsamlingen.*

## **10. Eventuelt**

- *Dion mangler 10 til at køre på mountainbike som hjælp til Copenhagen Half d. 16. september og vil snarest lave et opslag på Facebook derom.*

Næste møde: Torsdag den 25. oktober 2018 kl. 18